



南 华 小 学

NAN HUA PRIMARY SCHOOL

30 Jalan Lempeng Singapore 128806

Tel: 67788050 Fax: 67784127

3 February 2017

Through Principals of Primary Schools

Dear HOD/MT,

3rd NATIONAL PRIMARY SCHOOL “PICTURE BOOK CREATION” COMPETITION 2017

Warm Greetings!

Nan Hua Primary School will be organizing the 3rd National Primary School “Picture Book Creation” competition this year. We would like to warmly invite your school to participate in this competition. This competition aims to provide pupils with the opportunity to develop collaborative and creative Chinese writing skills.

This competition is open to all pupils aged between **10** and **12** years old. Every school’s pupils must register in no more than **3 groups**, each consisting **3-5 pupils** and **1-2 teacher facilitators**. All teacher facilitators will have a chance to attend a workshop conducted by an experienced writer / illustrator. The details are as follows:

Event: Creating Picture Book and Creative Writing Workshop

Date: 23 March 2017

Time: 2:30 p.m. - 5:00 p.m. (To complete Registration Form by: Friday, 24 Feb 2017)

The following documents are attached for your kind reference:

- **Competition Rules and Regulations**
- **Registration Form in Google form for the competition**

Please complete the Registration Form in Google form by **24 Feb 2017**. If you have any queries, please do not hesitate to contact Mdm Zhou Jing (zhou_jing_b@moe.edu.sg) or Ms Wang Haining (wang_haining@moe.edu.sg), HOD/Chinese Language & Culture.

We look forward to your support in making this competition a success.

Thank you.

Yours sincerely,

Mrs Ong Hui Khim
Principal



南 华 小 学

NAN HUA PRIMARY SCHOOL

30 Jalan Lempeng Singapore 128806

Tel: 67788050

Fax:67784127

第三届全国小学生绘本创作大赛

第三届全国小学生绘本创作大赛

尊敬的校长：

为了激发学生阅读兴趣，提高小学生的创意写作能力和发挥学生之间的协作精神，本校将于 2017 年举办第三届全国小学生绘本创作大赛。本届大赛将有两个主题，分别是：勇气、感恩。具体详情，请参阅比赛章程。

报名者必须是年龄介于 10 岁至 12 岁的在籍学生。每所学校可派最多三支参赛队伍，每支队伍须有 3-5 名参赛者，以及 1-2 名指导老师。南华小学将会邀请本地绘本作家为参赛队伍的指导老师进行培训。培训详情如下：

日期：3 月 23 日（星期四）

时间：下午 2：30-5：00 （请于 2017 年 2 月 24 日或之前填妥报名表格）

谨附上比赛章程和比赛报名表格，烦请您转交至母语部或华文部主任，并在报名截止日期前填妥谷歌文档中的报名表格。

恳请贵校踊跃报名参加比赛。若有任何疑问，您可以电邮周晶老师（zhou_jing_b@moe.edu.sg）或王海宁主任（wang_haining@moe.edu.sg）询问详情。

祝颂

教安！

南华小学校长

谢慧秦 启

2017 年 2 月 3 日

西区卓越中心（华文与文化）

West Zone Centre of Excellence (Chinese Language and Culture)